
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 19. 10. 2021 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda 

Dominik Gabriel, člen 

Marcel Meravý, člen 

Mgr. Igor Schlesinger, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

Ospravedlnený:  

 

Mgr. Viliam Čacho, odborík pre šport 

 

Neospravedlnený: 

Ing. Ladislav Matejka, člen 

 

 

P R O G R A M :           

1. Privítanie. 
2. Príprava rozpočtu na r. 2022. 
3. Využívanie športovej haly na r. 2022. 
4. Rôzne 
5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. M. Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia. Zároveň predstavil a privítal 

online hosťa komisie p. Miroslava Ságu. 

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia aj vystúpenie hosťa:  

Za:  4  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

 P. Smolka informoval prítomných o  príprave rozpočtu na r. 2022 v programe 8 Šport a 

mládež. Poslancom mesta Trenčín bol predložený návrh rozpočtu na r. 2022, v ktorom sa 

uvažuje s väčšou podporou športov: v nemalej miere futbal, halové športy, hokej. Zároveň by 

sa mohli navýšiť aj  fin. prostriedky na prevádzku zimného štadióna a  športovej haly. Mesto 

sa prikláňa k tomu, že by chcelo vynaložiť  viac fin. prostriedkov na šport, čo členovia komisie 

uvítali.  Ďalej sa týmto návrhom bude zaoberať MsZ mesta Trenčín na svojom zasadnutí. 



K bodu č. 3 

  

 Na predchádzajúcom zasadnutí komisie športu bol predložený rozpis tréningov 

v športovej hale na Sihoti pre jednotlivé kluby. Členovia komisie s uvedeným návrhom 

nesúhlasili a dohodli si, že predseda komisie p. Smolka sa stretne s p. Ságom a dohodne 

prepracovanie rozpisu tréningov.  

 

 Pán Sága vypracoval nový rozpis tréningov s platnosťou od 20. 10. 2021, ktorý bol 

predložený členom komisie, aby sa s ním oboznámili. Zároveň bol p. Sága prizvaný na 

zasadnutie komisie športu ako online hosť. V diskusii s členmi komisie vysvetlil, ako 

postupoval pri zostavovaní rozpisu tréningov, čo pri rozpise hodín zohľadňoval, komu koľko 

hodín bolo odobratých  a komu pridaných podľa potrieb jednotlivých klubov. 

 

 Vzhľadom k tomu, že do asociácie športov pribudol basketbalový klub, ktorý žiadal      

75 % celkového času tréningových hodín bolo nutné všetko opäť celé prepracovať.  

 

 Uvedený tréningový plán je súčasťou zápisnice. 

 

 Členovia komisie prediskutovali rozpisy tréningov pre jednotlivé kluby a uzniesli sa, že 

berú na vedomie  uvedený návrh rozpisu tréningov.  

  

P. Sága požiadal komisiu športu o zváženie možnosti využitia aj telocviční základných 

škôl za účelom tréningového procesu v popoludňajších hodinách. 

 

 

Komisia berie na vedomie: 

návrh plánu prípravy tréningov pre jednotlivé športové kluby v mestskej športovej hale 

na Sihoti. 

Za:  3  Proti:  1  Zdržal sa:  0   

 

 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa 09. 11. 2021 o 15.30 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 25. 10. 2021                                                                                                               



 Uznesenie č. 7/2021 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 19. októbra 2021 

 

 

 

Komisia berie na vedomie: 

návrh plánu prípravy tréningov pre jednotlivé športové kluby v mestskej športovej hale 

na Sihoti. 

 

Za:  3  Proti:  1  Zdržal sa:  0  

 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 

 


